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Abstract (en)
This blade makes it possible, by means of a fork-lift truck, to carry out various jobs, such as levelling, cleaning or snow removal. The actual blade
(3) is connected in an articulated manner by means of a frame (4) to a support (2) which is equipped with sleeves (6) for introducing the forks of
the fork-lift truck. The support (2) receives, or itself forms, a counterweight (5) which remains applied to the forks during the work and which thus
improves the grip of the appliance on the ground. <IMAGE>

Abstract (fr)
Cette lame permet d'effectuer, au moyen d'un chariot élévateur, des travaux divers tels que nivellement, nettoyage ou déneigement. La lame
proprement dite (3) est reliée de manière articulée, par l'intermédiaire d'un châssis (4), à un support (2) qui est pourvu de fourreaux (6) pour
l'introduction des fourches du chariot élévateur. Le support (2) reçoit, ou constitue lui-même, un contrepoids (5) qui reste en charge sur les fourches
pendant le travail et qui améliore ainsi l'adhérence au sol de l'engin.
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